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سارق منزل سالمندان 
چه کسی بود؟

ث
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رئیس شورای اسلامی شهر شیراز عنوان کرد؛  رئیس اتاق بازرگانی اهواز خبر داد؛

افزایش صادرات محصولات 
کشاورزی به کشور عراق
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همراه با تحلیل خبر

صفحه4

در پنجاه وهفتمین صحن علنی 

شورای شهر شیراز مطرح شد؛ 

گزارش شهردار شیراز 
درباره عوارض 
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رئیس کمیسیون عمران شورای 
شهر شیراز:

برنامه ریزی برای اجرای 
45 پروژه تا سال 1404 

در شیراز

یونیسف: 
طی هفته گذشته بیش از 50 کودک 

در افغانستان جان باختند

وزارت راه: 

محل سکونت و مالکیت خود را در سامانه 
املاک و اسکان به روز کنید

2

فرمانده سپاه فجر فارس تأکید کرد؛

عزم سپاه فجر، شورای شهر و شهرداری شیراز 
برای ساماندهی معضلات اجتماعی

عضو فراکسیون زنان: 

حذف غربالگری جنین اشتباه است

4
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معاون مجلس، حقوقی و امور استان های سازمان برنامه و بودجه کشور 
گفت: سند برنامه تحولی مهمترین سندی است که در دولت سیزدهم 
و  دولتمردان  به  مختلفی  خط مشی های  آن  قالب  در  و  شده  تصویب 
مدیران ابلاغ شده که تمرکززدایی و تفویض بیشتر اختیارات مالی به 

استان ها از مهمترین ویژگی های آن است.
و  مدیریت  سازمان  رئیس  معارفه  و  تودیع  آیین  در  صالح  علی رضا 
برنامه ریزی استان قم در سالن کرامت استانداری این استان، بیان کرد: 
در همین راستا تلاش می شود صندوق پیشرفت و عدالت ایران احیا شود 

تا در قالب آن اختیار استان ها در اعطای تسهیلات افزایش یاید.
وی ابراز داشت: طبق برنامه دولت در قالب صندوق پیشرفت و عدالت 
ایران در مرحله اول ۲ هزار میلیارد تومان به هر استان اختصاص پیدا 
به  صندوق  این  اسلامی  شورای  مجلس  مخالفت  دلیل  به  که  می کند 
تا صندوق  می کند  تلاش  دولت  همین  به  و  داد  ماهیت  تغییر  حساب 
کارآفرینی امید را به صندوق پیشرفت و عدالت تغییر عنوان بدهد و 

بتواند برنامه های خود را از طریق این صندوق دنبال نماید.
اختیارات  افزایش  برای  مالی  تمرکززدایی  نوعی  اینکه  بیان  با  وی 
مالی استان ها از رویکردهای مهم سازمان برنامه و بودجه کشور است، 
خاطرنشان کرد: برنامه دولت برای رسیدن به رشد ۸ درصدی در قالب 
مجزا  بصورت  استان  هر  ظرفیت های  احصای  با  و  برنامه ها  قبیل  این 

شناسایی شده است.
صالح یادآور شد: با موافقت مسئولان ملی، استان ها می توانند از بخشی 
از سرمایه های مالی اعتباری درون استانی خود را برای تأمین هزینه های 

استفاده کند.
معاون مجلس، حقوقی و امور استان های سازمان برنامه و بودجه کشور 

برای  بسترسازی  و  استانی  و  ملی  سطح  از  منابع  تجهیز  شد:  یادآور 
و  مدیریت  سازمان  از  ملی  مسئولان  مهم  انتظارات  از  سرمایه گذاری 

برنامه ریزی های استانی است.
و  شفافیت  پاسخگویی،  منابع،  تجهیز  و  تأمین  کرد:  خاطرنشان  وی 
بسترسازی برای سرمایه گذاری اقتصادی و نائل شدن به رشد اقتصادی 
۸ درصدی از برنامه های سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور در سطح 

استان ها است.
حسن نادری کارشناس ارشد رشته مدیریت و برنامه ریزی توسعه متولد 
سال ۱۳۵۱ در شهر نایین است که ریاست سازمان برنامه و بودجه استان 
خراسان شمالی، معاون هزینه ای امور استان ها و مناطق سازمان برنامه 
سرزمین  آمایش  و  نظارت  برنامه ریزی،  امور  معاون  کشور،  بودجه  و 
نیز در چندین پست  به مدت ۱۵ سال  نقشه برداری کشور و  سازمان 
محمود  دارد.  مدیریتی  سوابق  قم  بودجه  و  برنامه  سازمان  در  سازمانی 
و  مدیریت  سازمان  رئیس  عنوان  به   ۹۷ سال  ماه  دی   ۲۷ از  نوربخش 

برنامه ریزی استان قم منصوب شده بود.

معاون سازمان برنامه و بودجه کشور:

مدیر پژوهشکده مطالعات و تحقیقات منابع آب گفت: کسری بزرگی 
در مخازن آب زیرزمینی کشور شاهدیم و این کسری سال به سال هم 

بویژه در مناطق مرکزی، خشک و نیمه خشک بیشتر می شود.
ایلنا، درباره وضعیت  اشکان فرخ نیا در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی 
آبی  سال  ابتدای  از  بارش ها  داشت:  اظهار  جاری  سال  در  آب  منابع 
به  نسبت  درصد   25 تا   20 حدود  تاکنون(   1400 مهر  )ابتدای  جاری 
متوسط بلندمدت کاهش یافته که منجر به تشدید خشکسالی شده است. 
البته نسبت به سال گذشته وضعیت بارش بهتر است اما خشکسالی در 

درازمدت تأثیر می گذارد و تجمع کمبود بارش اثرگذار است. 
آب سدهای کشور نصف شد

وضعیت  هم  امسال  داشتیم،  شدیدی  خشکسالی  پارسال  ما  افزود:  وی 
همین است و تجمع این دو سال پشت سر هم باعث می شود سال جاری 
شرایط سخت تر از سال قبل باشد، سال گذشته در همین زمان 60 درصد 
مخازن سدهای کشور پر بود اما اکنون فقط 50 درصد پر هستند، درواقع 

تأمین آب از منابع سطحی قطعاً نسبت به پارسال کاهش خواهد داشت.
شرایط از پارسال بدتر است

باید  اینکه  بیان  با  آب  منابع  تحقیقات  و  مطالعات  پژوهشکده  مدیر 
برنامه هایی داشته باشیم تا با این شرایط تطبیق پیدا کنیم، گفت: به لحاظ 
شرایط  به  نسبت  ولی  داریم  پارسال  به  نسبت  بهتری  وضعیت  بارشی 
از  ما  اینکه  اثر تجمعی  بازهم کاهش داریم و  متوسط و معمول کشور 
پارسال هم کمبود شدید داشتیم باعث می شود که شرایط نامناسب تری 

حتی نسبت به سال گذشته داشته باشیم. 
برداشت از چاه ها افزایش می یابد؟

در  زیرزمینی  آب  منابع  از  بیشتر  برداشت  امکان  درباره  ادامه  در  وی 
سال جاری خاطرنشان کرد: بخش زیادی از کسری آب های زیرزمینی 
و برداشت اضافه بر ظرفیت فراتر از این است که خشکسالی داریم یا 
پتانسیل  از  بیشتر  مناطق  بسیاری  در  اصولًا  برداشت  اضافه  چون  خیر، 
باعث شده  نرمال است و همین  منابع آب زیرزمینی کشور در شرایط 
کسری بزرگی در مخازن آب زیرزمینی کشور داشته باشیم و سال به 
سال هم خصوصاً در مناطق مرکزی، خشک و نیمه خشک بیشتر می شود. 
درواقع مشکلات بیلان آب زیرزمینی تا حد زیادی مستقل از وضعیت 
هم  سالانه  حال خشکسالی  عین  در  اما  است،  سالانه کشور  خشکسالی 
باعث می شود تغذیه آبخوان ها کاهش پیدا کند و بیلان منفی را با شدت 

شاهد باشیم.
افت آبهای زیرزمینی سرعت گرفت

در  قطعاً  زیرزمینی  آب های  از  برداشت  افزایش  داشت:  بیان  فرخ نیا 
مناطقی ممکن است اتفاق بیفتد، اما باتوجه به قوانین و مقررات و اینکه 
بهره برداری از منابع آب زیرزمینی نیازمند مجوز است کمتر این اتفاق 
داشته  زیرزمینی  از آب  زیادی  برداشت  بواسطه خشکسالی  که  می افتد 
آب های  در  را  بیشتری  افت  خشکسالی  سال های  در  قطعاً  اما  باشیم. 
می شود  باعث  خشکسالی  به هرحال  زیرا  بود،  خواهیم  شاهد  زیرزمینی 

تغذیه آبخوان کمتر باشد. 
روی انتقال آب حساب نکنیم

وی درباره انتقال آب نیز توضیح داد: اکنون در سطح کشور حوضه ای 
اثرات آن را هم  باشد،  نداریم که تنش آبی نداشته و آب مازاد داشته 
می بینیم، علاوه بر تنش های اجتماعی در برخی نقاط، سال هاست که با 
و  دریاچه ها  برخی  اکنون سطح  مواجهیم،  هم  محیطی  زیست  تنش های 
تالاب ها تحلیل رفته و یا کلًا از بین رفته اند. مشخص است که ظرفیت 
منابع آب مازادی نداریم که بخواهیم روی آن برای انتقال بین حوضه ای 

حساب کنیم.
آب شیرین کن ها راه چاره هستند؟

مدیر پژوهشکده مطالعات و تحقیقات منابع آب تأکید کرد: در هر حال 
باتوجه به چالش های اقتصادی و اجتماعی انتقال بین حوضه ای و درون 
سرزمینی توصیه نمی شود، سیستم آب شیرین کن و انتقال آب از دریا هم 
برای مواردی که توجیه اقتصادی و یا توجیه اجتماعی خیلی قوی داشته 
باشد، قابلیت اجرا دارد، البته مسائل زیست محیطی در پی دارد که باید 

با دقت دیده شود. 
وی یادآور شد: اگر طراحی و مطالعات روی آب شیرین کن ها درست 
انجام نشده و کار کارشناسی کاملی روی ابعاد مختلف آن انجام نشود، 

می توانند به شدت دریا و محیط زیست سواحل را متأثر کنند. 
فرخ نیا با اشاره به راهکارها گفت: شرب اولویت اول تأمین آب است و 
راهکار اینکه در بعضی مناطق می توان تصفیه فاضلاب را داشته باشیم و 
آب کشاورزی که کیفیت بهتری دارد برای شرب به مصرف برسانیم و 
پساب و فاضلاب تصفیه شده را برای کشاورزی مصرف کنیم. در برخی 
انتقال  مناطق با توجیه اقتصادی مناسب از سیستم های آب شیرین کن و 
آب استفاده و در کنار همه اینها روی بحث بهره وری مصرف آب و 
موجود آب  منابع  با همین  تا  الگوی مصرف و صرفه جویی کار کنیم 

نیازهای مختلف را پاسخگو باشیم.

مدیر پژوهشکده مطالعات و تحقیقات منابع آب:

شرایط از پارسال هم بدتر است / روی انتقال آب حساب نکنیم
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مدیر پژوهشکده مطالعات و تحقیقات منابع آب:

آب سدهای 
کشور نصف شد

شرایط از پارسال هم بدتر است 

روی انتقال آب حساب نکنیم
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 گفت وگو با حمید منوچهری در سالروز

۸۲ سالگی رادیو

عذرخواهی بزرگ منشانه 
یک هنرمند از مردم

استخدام نصیری و پرداخت حقوق عرف، ضرر و زیان کمتری داشت تا 
اینکه آذربایجان مفت و بدون هزینه از راه برسد و با پرداخت 500 دلار 
او را به کار بگیرد. نصیری چیز زیادی نمی خواست فقط شغل می خواست.

بهمن نصیری روئینگ سوار زنجانی و نفر اول تیم ملی تصمیم به مهاجرت 
به کشور آذربایجان گرفت. نصیری یکی از امیدهای اصلی کسب مدال 

در بازی های آسیایی هانگژو بود.
علیرضا سهرابیان، رئیس فدراسیون قایقرانی در واکنش به مهاجرت بهمن 
نصیری روئینگ سوار کشورمان به کشور آذربایجان به خبرنگار تسنیم، 
گفت: چندین بار با مسئولین صحبت کردم. نصیری مشکل کار داشت و 
با مسئولین مطرح کردیم. دوستان وزارت نفت درنهایت این کار را انجام 
دادند و قرار شد نیمه دوم اردیبهشت وی استخدام شود ولی با برنامه ریزی 
که کرده بود و بدقولی هایی که از مدیران استان دیده بود فکر کرد باز 
هم انجام نمی شود. قبل از آن چند بار مکاتبه کرده بودیم ولی انجام نشده  

و درنهایت وی مانند سایر نخبگان رفت.
وی تأکید کرد: کمیته ملی المپیک در مورد پاداش المپیک هر چه به 
نازنین ملایی داد به او هم داده بود. مشکل وی کار بود. قوانین دست و 

پا بسته موجود در بحث اداری و اینکه شرایط این جوانان در نظر گرفته 
نمی شود باعث  می شود این نخبگان در بحث اشتغال مشکل بخورند. اگر 
به عنوان پدر فعلی قایقرانی صحبت نمی کردم حرفی بود ولی چند سال 
است این موضوع را پیگیری کردم. بروکراسی های اداری خشک هستند 

و نتیجه آن هم همین اتفاقات است.
سهرابیان گفت: برای نصیری و همه قایقرانان هزینه زیادی شده تا به اینجا 
استخدام نصیری و پرداخت حقوق عرف، ضرر و زیان کمتری  برسند. 
داشت تا اینکه آذربایجان مفت و بدون هزینه از راه برسد و با پرداخت 
500 دلار او را به کار بگیرد. نصیری چیز زیادی نمی خواست فقط شغل 

می خواست.
بازی های  در  را  مدال طلا  افزود: کشور چین  قایقرانی  فدراسیون  رئیس 
برای  و  برود  سکو  روی  می توانست  نصیری  اما  می کند  آسیایی کسب 
روئینگ  در  زیادی  سرمایه  ژاپن  است  درست  بگیرد.  نقره  مدال  ایران 
گذاشته ولی بچه های ما هم توانمندی خود را نشان دادند. نصیری رفت 
ولی کاش برنامه ریزی شود که سایر ورزشکاران با این مشکل رو به رو 

نشوند.

رئیس فدراسیون قایقرانی مهاجرت ملی پوش روئینگ را تأیید کرد؛

نصیریچیززیادینمیخواستفقطشغلمیخواست
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